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Od listopadowej sesji Rady Miejskiej w Skoczowie, porządek obrad rajców zupełnie się zmienił. Przewodniczacy
zapewnia, że zmiany to zasługa mieszkańców, którzy skarżyli się na niesprawne prowadzenie obrad.

Interpelacje i zapytania radnych przesunieto na koniec sesji, na początku mogą wypowiadać sie mieszkańcy. Dzięki
temu obrady są prowadzone sprawniej.

 Dorota Kochman
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